
Ljungbyortens Biodlarförening 

 

Årsmöte  

16 november 2023 

På Ljunggården i Ljungby 

20 medlemmar var närvarande på årsmötet 

 

1. Mötet öppnades av Björn Strand som hälsade alla välkomna. 

2. Björn Strand valdes till mötets ordförande. Graham Carter 

valdes till mötets sekreterare. Lennart Lund valdes som 

rösträknare och justerare. 

3. Kallelsen till mötet godkändes. 

4. Björn förklarade stämmordningen och rösträtt, vilket 

godkändes. 

5. Dagordning, med tillägget att honungsbedömningskommittén 

skulle väljas, godkändes. 

6. Björn läste verksamhetsberättelsen för det gångna året. 

7. Eva Melakari läste revisionsberättelsen för det gångna året. 

8. Resultat- och balansräkning presenterades på papper från 

kassören Anders Gröndahl. Utgående saldot är 25440,17kr. 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av årsmötet.  

 

 

10.Två motioner har lagts fram. (se bilaga 1 och bilaga 2) En för vår 

lokala förening och en för distriktet. Torbjörn S Kuylenstierna 

presenterade bakgrund till dessa motioner och hur det är tänkt att 

det skulle fungera. Årsmötet godkände motionerna.  



11. Verksamhetsplan för det kommande året har inte lagts fram 

eftersom en sådan plan är beroende av vad distriktet planerar och 

det har inte presenterats ännu. 

12. Björn Strand valdes som ordförande för ett år. 

Övriga ledamöter kvarstående för ett år Torbjörn S Kuylenstierna, 

Helal Enjayeh och Ingrid Larsson. Omval för två år av Anders 

Gröndahl och Lennart Lund. Wiebke Harders och Sandra Schatz 

väljer att inte fortsätta som styrelseledamöter. Valberedningen har 

ej lyckats att hitta någon som vill ersätta Wiebke och Sandra. 

Följden av detta är att antal ledamöter i styrelsen minskas med två 

personer. 

Eva Melakari och Graham Carter valdes som revisorer. 

Torbjörn S Kuylenstierna, Annette Bengtsson, Terese Jansson, och 

Ismo Melakari valdes som honungsbedömningskommittén, med 

Torbjörn som sammankallande. 

Frågan om man kan man få sin honung bedömt av 

honungsbedömningskommittén om man sitter i kommittén, 

diskuterades. 

Christina Ahl och Magnus Fryckberg väljer att ej fortsätta i 

valberedningen. Inga ersättare har hittats. Det innebär att 

föreningen ej har någon valberedning för det kommande året. 

Till distriktets årsmöte i februari 2024 valdes Lennart Lund, Björn 

Strand, Torbjörn S Kuylenstierna och Karin Andersson-Dolk. 

13. Årsmötet beslut att höja medlemsavgift för 2025 från 30kr till 

50kr. 

14. Övriga information. 

Björn informerade om det kommande ordförandekonferens och 

en kurs för avelsansvariga. 

Några biodlarböcker finns till försäljning. 



Medlemmarna påmindes om att lämna in årsrapporten. 

Björn berättade att styrelsen hade önskat sig en handlingsplan vid 

eventuella utbrott av amerikansk yngelröta. Bitillsyningsmannen 

Torbjörn S Kuylenstierna förklarade hur han skulle agera vid ett 

sådant utbrott. Mötets deltagare uppmanades att prenumera på 

Jordbruksverkets nyhetsbrev för att hålla sig informerat om 

aktuella fall i området. 

15. Björn avslutade mötet med att tacka avgående 

styrelseledamöter Wiebke och Sandra samt det avgående 

valberedning, Christina och Magnus. 

16. Mötet avslutades och föreningen bjöd mötesdeltagarna på 

smörgåstårta. 

Vid pennan 

……………………………………. 

Graham Carter 

Mötesordförande 

…………………………………….. 

Björn Strand 

Justerat av 

……………………………………. 

Lennart Lund 


